
کیفیت پایین رقابت های لیگ برتر 

رقابت های لیگ برتر به هفته پایانی نزدیک شده است. این 
مسابقات به نظر من به لحاظ کیفی نسبت به فصل گذشته 
پایین تر است. غیر از چهار پنج تیمی که بالای جدول هستند 
دیگر تیم ها بازی های جالب توجهی انجام نمی دهند. اگر لیگ 
برتر را به ۳ قسمت تقسیم کنیم تیم هایی که در بالای جدول 
قرار می گیرند بازیکنان تاپ و درجه یکی را جذب می کنند، 
همچنین به خاطر مدیریتی که بر این تیم ها حاکم است نتایج 
بهتری را در طول فصل کسب می کنند و همواره برای قهرمانی 
می جنگند. استقلال، پرسپولیس، سپاهان، تراکتور، گل گهر 
سیرجان و حتی تا حدودی فولاد خوزستان در این دسته قرار 
می گیرند. سپس به نیمه وسط جدول می رسیم و تیم های 
میانه جدول از آن بودجه بالا برخوردار نیستند. بودجه چنین 
تیم هایی مشخص است و از یک حدی تجاوز نمی کند. پنج تیم 
پایین جدول هم بودجه کمتری دارند و همواره با مشکلات مالی 
مواجه هستند. این تیم ها نیز برای نیفتادن در تلاش هستند. 
همین چرخه در فصل های بعد نیز ادامه پیدا می کند و تغییری 
در میان مدعیان صعود و سقوط به لیگ دسته یک ایجاد 
نمی شود. به همین خاطر شرایط لیگ برتر فوتبال مشخص و 
واضح است. متأسفانه در این فصل به لحاظ فنی شرایط خوبی 
نداشتیم. اتفاقی در این فصل نیفتاد که بتواند ما را سورپرایز 
کند. اتفاقی که باورنکردنی باشد در این فصل از سوی تیمی 
صورت نگرفت. چنین اتفاقی هم معمولا رخ نمی دهد مگر اینکه 
در هر دهه و در یک فصل تیمی بتواند نتایج دور از انتظاری 
بگیرد و در کورس قهرمانی قرار داشته باشد. با تساوی هفته 
گذشته تیم های سپاهان و ملوان بالای جدول بسیار جذاب 
شد. همان طور که جذابیت در صدر جدول برای رسیدن به 
قهرمانی بالاتر رفته، در ته جدول نیز با شکست مس کرمان 
و پیروزی صنعت نفت آبادان جذابیت افزایش یافته است. 
نتایج ادامه رقابت ها غیرقابل پیش بینی شده است. دو تیم مس 
کرمان و صنعت نفت برای بقا تلاش می کنند و در صدر جدول 
هم استقلال، سپاهان و پرسپولیس برای قهرمانی می جنگند. 
بازی جوانمردانه یا همان فیرپلی به زیبایی در لیگ ما در حال 
انجام است. تمامی بازیکنان ما با همه وجود بازی می کنند. این 
موضوع در یکایک بازی ها مشهود است. بازی های جانداری 
می بینیم و بازی جوانمردانه نقطه مثبت دیدارهای لیگ برتر 
است. امیدوارم در سه هفته پایانی نیز این روند ادامه پیدا کند 
و شاهد بازی های جذابی باشیم. پیش بینی بسیار دشوار است، 
امیدوارم هر تیمی لیاقت دارد در لیگ برتر بماند و هر تیمی 
استحقاق قهرمانی دارد به این عنوان دست پیدا کند. پیش 
از دربی هم احساس نگرانی کرده بودم که استقلال به خاطر 
برد پرگل برابر تیم هوادار در دربی به مشکل بخورد. البته به 
هواداران خوب پرسپولیس بابت برد دربی تبریک می گویم، به 
هواداران استقلال که در همه شرایط حامی تیم محبوبشان 
هستند هم خسته نباشید می گویم. برخی اتفاقات در فوتبال 
قابل پیش بینی نیست و تیمی بر اثر یک غلفت نتیجه بازی 
بزرگی را واگذار می کند. بازی دربی به خاطره ها پیوست و 
استقلال هم هنوز هم برای قهرمانی در لیگ برتر شانس دارد. 
اینکه روی کاغذ حریفان قوی تری با استقلال بازی دارند دلیلی 
بر شانس کمتر این تیم نیست چون تیم های پایین جدولی که 
با پرسپولیس و سپاهان بازی دارند خیلی با انگیزه کار می کنند. 

آرمان ملــی: در حــالی که ســازمان 
خصوصی سازی از تغییر هیات مدیره دو باشگاه 
سرخابی پایتخت خبر داده، وزارت ورزش 

ظاهرا تصمیمی بر این امر ندارد. 
   چالش

با  و  اخیر  هفته های  در  که  حالی  در 
وعده های متعدد حسین قربان زاده رئیس 
سازمان خصوصی سازی تمام اهالی فوتبال در 
انتظارات تغییرات مدیریتی در مجمع روز سه 
شنبه دو باشگاه استقلال و پرسپولیس بودند؛ 
این مجامع بدون تغییر و خروجی خاصی 
برگزار شد. تسنیم در ادامه نوشت: طبق خبر 
منتشر شده در رسانه رسمی وزارت ورزش 
در مجامع تنها صورت های مالی استقلال 
و پرسپولیس مورد بررسی قرار گرفت و در 
ادامه اعضای هیات مدیره و مدیرعامل های 
دو باشگاه توضیحاتی در خصوص روند حاکم 
در مجموعه خود ارائه کردند. اتفاقی که نشان 
می دهد برخلاف صورت جلسه منتشر شده در 
آگهی دعوت به مجامع، هیچ صحبتی درباره 
تغییرات اعضای هیات مدیره مطرح نشده و 
این اعضا فعلًا به کار خود ادامه خواهند داد. 
این موضوع اما با واکنش حسین قربان زاده 
رئیس سازمان خصوصی سازی مواجه شد و او 
در فضای مجازی از تغییرات هیات مدیره این 
دو باشگاه در دو هفته آینده خبر داد. قربان زاده 
در این باره نوشت: »با توجه به تشکیل هیات 
انتخاب پنج نفره مشترک بین وزارت ورزش 
و جوانان و سازمان خصوصی سازی، یکی از 
دستور جلسات مجمع امروز دو باشگاه یعنی 
تغییر اعضای هیات مدیره، به مدت دو هفته 
به تعویق افتاد و صرفاً دستور جلسه تصویب 
صورت های مالی در دستور کار قرار گرفت. در 
این فاصله دو هفته ای جلسات فشرده هیات 
انتخاب برگزار می شود و پس از مصاحبه 
تخصصی با نامزدهای اعضای هیات مدیره، 
این هیات، اعضای پیشنهادی نهایی خود را به 
مجمع معرفی می کند. لذا شایعه ابقای اعضای 

هیات مدیره فعلی در مجامع دو باشگاه صحت 
ندارد و حتماً در جلسه مجمع فوق العاده 
دو هفته آینده هیات مدیره دو باشگاه با 
هدف ارتقا انضباط مالی و عملکرد حرفه ای 
دستخوش تغییرات خواهند شد.« قربان زاده 
در حالی گفته »با توجه به تشکیل هیات 
انتخاب پنج نفره مشترک بین وزارت ورزش 
و جوانان و سازمان خصوصی سازی، یکی از 
دستور جلسات مجمع امروز دو باشگاه یعنی 
تغییر اعضای هیات مدیره، به مدت دو هفته 
به تعویق افتاد« که چهارشنبه هفته گذشته 
باز هم در فضای مجازی از تغییر قریب الوقوع 

هیات مدیره خبر داده بود!
   موافق یا مخالف؟

امیررضا واعظ آشتیانی مدیرعامل سابق 
باشگاه استقلال، در مورد اینکه حسین قربان زاده 
رئیس سازمان خصوصی سازی شب گذشته 
از اعمال تغییرات در هیات مدیره دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس تا دو هفته آینده، خبر 
داده بود اظهار داشت: مدیران این دو باشگاه باید 
بهترینها باشند تا چالشهای گذشته را نداشته 
باشیم. تغییر مدیران دو باشگاه اجتناب ناپذیر 
است اما باید بهترین ها بیایند و کارآمدی بهتری 
داشته باشند. وی افزود: فلسفه تغییر مدیریت 
نشانه های پیشرفت است. اگر افراد جدید بیایند 
اما همان رفتار گذشته را داشته باشند، قبلی ها 

هستند و فرقی ندارد. مهم این است اتفاقات 
جدیدی را شاهد باشیم که از نوع کارآمدی 
باشد و نفرات جدید بتوانند این دو باشگاه را در 
فضای موفق اداره کنند. ضمن اینکه باید به این 
نکته اشاره کنم؛ تغییر مسئولیت دو باشگاه در 
اختیار وزارت ورزش است. هیچ مرجع دیگری 
مثل خصوصی سازی نمی تواند تکلیف کند. 
مگر اینکه به عنوان مثال متولی یکی از این 
باشگاه ها وزارت اقتصاد باشد. در این صورت 
خودش می تواند تصمیم بگیرد چه کسانی را 
برای مدیریت باشگاه انتخاب کند. کارشناس 
حوزه مدیریت ورزشی گفت: قربان زاده باید از 
موضوعاتی که برای خودش و دو باشگاه حاشیه 
ساز می شود، پرهیز کند. او تجربه  لازم را در 
حوزه ورزش ندارد و فضای رسانه ای این حوزه را 
خوب نمی شناسد. فضای رسانه ای ورزش، فضای 
کاملا پیچیده ای است. لذا همان طور که یکسری 
از صحبت ها را پررنگ می کنند، اگر جایی هم 
حرف های نامربوطی زده شود آن را به چالش 
عجیبی می کشند. وی تصریح کرد: بهتر است 
او به وظایف اقتصادی خودش بپردازد. نمی گویم 
موضوعات مربوط به این دو باشگاه را نادیده 
بگیرد. جزو وظایفش هست ولی این وظیفه را 
متاسفانه نتوانسته به خوبی انجام بدهد. نشانه 
آن سهام فروشی بود و ماحصل آن را همه دیدند 
که به چه سرانجامی رسید. با آدرس های غلطی 

که از افراد مختلف گرفت، مسیری را رفت که 
امروز اکثر اهالی فوتبال و به خصوص هواداران 
به این جمع بندی رسیدند؛ سهام فروشی، اتفاق 
مثبت و قابل ارزیابی نبود. امیدوارم مابقی مسیر 
را بدون چالش و حاشیه ادامه بدهد تا درفضای 
خوب کارها بر اساس کارآمدی جلو برود. واعظ 
آشتیانی در مورد اینکه بسیاری از اهالی فوتبال 
و هواداران معتقدند مصاحبه ها و فعالیت های 
مجازی رئیس سازمان خصوصی سازی به 
خاطر استفاده ابزاری از فوتبال که در کانون 
توجهات عمومی قرار دارد است، گفت: امیدوارم 
اینطور نباشد. همان طور که گفتم او با فضای 
ورزش، فضای فوتبال و فضای رسانه ای این 
حوزه آشنایی خوبی ندارد که می تواند صدماتی 
را متوجه خودش کند. باید احتیاط، درایت و 
مدیریت خودش را به سمت و سویی ببرد که 
آسیبی متوجه اش نشود. در غیر این صورت 
حتی اگر در کار و حوزه خودش موفق باشد، این 
آسیب رسانه ای در حوزه ورزش برایش جبران 
ناپذیر خواهد بود. مدیرعامل اسبق استقلال 
در مورد اینکه با توجه به صحبت های قربان زاده 
تغییرات مدیریتی دو باشگاه به احتمال زیاد در 
هفته ماقبل پایانی لیگ برتر رخ می دهد و با 
توجه به شرایط فعلی جدول لیگ آیا این اتفاق 
منطقی خواهد بود، عنوان کرد: این کار اصلا 
جزو وظایف و اختیارات او نیست. هیچ وزارتخانه 
دیگری حق ندارد به وزارت ورزش تکلیف کند 
که این هیات مدیره را عوض کند. مگر اینکه 
رئیس جمهور شخصا به نتیجه برسد و بگوید 
مدیران دو باشگاه عوض شوند که این کار را هم 
ایشان نخواهد کرد ولی منطقی این است که در 
فاصله ۳ هفته به پایان لیگ تغییری ایجاد نشود. 
وی افزود: تصمیم وزارت ورزش درست بوده که 
اجازه می دهد این لیگ تمام شود و همچنین 
برای یک بار هم شده هیات مدیره پاسخگوی 
عملکردش پس از دوره ماموریتش باشد. تصمیم 
وزارت ورزش این دو ویژگی را می تواند داشته 

باشد و به اعتقاد من بهترین کار را انجام داد. 
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اختلاف خصوصی سازی و وزارت ورزش؟

چالشهیاتمدیرهسرخابیها

سعید دقیقی درباره صعود شمس آذر قزوین به لیگ دسته 
اول فوتبال با قهرمانی لیگ برتر اظهار داشت: فصل گذشته 
از زمانی که مسئولیت تیم را بر عهده گرفتم، 45 امتیاز ظرف 
18 هفته گرفتیم و سومین تیم برتر نیم فصل بودیم. شمس 
آذر در نیم فصل اول سال گذشته شرایط بغرنجی داشت، 

اما موفقیت ما از فصل پیش آغاز شد. 50 تا 60 درصد 
تیم را تغییر دادیم و بودجه ای بسیار معمولی حدود 
20 میلیارد تومان داشتیم. وی در مورد بودجه باشگاه 

شمس آذر قزوین در راه صعود به لیگ برتر عنوان 
کرد: افزایش و کاهش این بودجه بر اساس 

عملکرد تیم بود و با صعود به لیگ برتر، 
بودجه باشگاه به 26 میلیارد تومان 
رسید. ما قرارداد میلیاردی نداریم و 
سقف قرارداد بازیکنان 900 میلیون 
تومان است. با این حال با تیم هایی 

چون سایپا، استقلال خوزستان و خیبر رقابت می کردیم 
که بودجه ای سه برابر شمس آذر داشتند. سرمربی شمس 
آذر قزوین در مورد آینده خود روی نیمکت این تیم گفت: 
اصالتاً قزوینی هستم و مردم این استان در حوزه فعالیت من 
در فوتبال یا شورای شهر، همیشه به من لطف 
داشته اند. دوست ندارم این اعتماد خدشه دار 
شود، اما سه بازی دیگر در خدمت این 
عزیزان هستم و تلاش می کنم نتایج خوبی 
بگیریم تا شایسته ترین تیم ها به صعود یا 
بقا دست یابند. فعلا خیلی دورنمای کار را 
نمی بینم، اما مشکلات زیرساختی داریم 
که اگر در تیم بمانم یا نمانم، باید برطرف 
شود. دقیقی با بیان اینکه لیگ برتر 
فضایی متفاوت با لیگ یک دارد، 
به تسنیم گفت: استان قزوین 

باید به جنگ قطب های صنعتی مانند سپاهان، مس کرمان، 
فولاد خوزستان یا تیم هایی چون استقلال و پرسپولیس 
برود. مساحت مجموعه ورزشی باشگاه سپاهان چهار یا پنج 
برابر کل مجموعه شمس آذر است. این باشگاه ها پنج یا شش 
برابر شمس آذر بودجه دارند و مسئولان باید پای کار باشند. 
فضای لیگ برتر با لیگ دسته اول متفاوت است و شمس 
آذر در فصل اول باید در لیگ برتر حفظ شود. وی با بیان 
اینکه شمس آذر در دومین سال حضور خود در لیگ یک به 
قهرمانی رسید، تصریح کرد: تمامی مسئولان قزوین بدانند 
سال آینده تنها هشت استان در لیگ برتر نماینده دارند. همه 
باید بسیج شوند و بودجه باشگاه باید تقویت شود. قزوین 
مردم بافرهنگی دارد، اما آنها باید فرهنگِ تیم داشتن در لیگ 
برتر را داشته باشند. امسال در قزوین دو یا سه گل به هر تیمی 
می زدیم، اما نباید انتظار داشته باشند استقلال و پرسپولیس 

را به راحتی شکست دهیم.

دقیقی:

مردم قزوین انتظار نداشته باشند ۳ گل به استقلال و پرسپولیس بزنیم

سعید صادقی، هافبک خلاق تیم فوتبال 
پرسپولیس شاه ماهی فصل نقل و انتقالات 
تابستانی و قبل از شروع فصل بود که از هر سه تیم 
مدعی بالای جدوی یعنی پرسپولیس، استقلال و 
سپاهان پیشنهاد داشت و در نهایت سرخپوشان 
تهرانی را به عنوان مقصد برگزید. او فصل پر فراز 
و نشیبی با پرسپولیس تا اینجا داشته و در آستانه 

کسب عنوان قهرمانی لیگ است. 
    از روزی که به پرسپولیس آمدی تا به 
امروز صحبتی نداشتی. از کجا شروع کنیم؟

کلا دوست ندارم زیاد صحبت کنم یا بهتر 
بگویم کلا صحبت کنم. وظیفه من به عنوان 
فوتبالیست تمرین و نمایش موفق در بازی هاست. 
صحبت بماند داخل زمین. یک روز خوب هستی 
و یک روز بد. اما در نهایت به عنوان فوتبالیست 
تمام تلاش خودت را به کار بگیری. وقتی که 
پیراهن تیمی مثل پرسپولیس را بر تن داری کار 
سخت تر هم می شود و باید خیلی بهتر از آنچه که 
همه انتظار دارند باشی. در کل تمرین و مسابقه را 
به هر چیزی ترجیح می دهم و وقت برای مصاحبه 

و صحبت کردن زیاد است. انشاا... پایان فصل. 
    سر و صدای زیادی را در نقل و انتقالات 
پشت سر گذاشتی و تا آخرین لحظه هم 

بحث زیادی درباره تو وجود داشت. 
آیا صحبتی از سمت من دیدی؟ آیا من به 
قول شما بازار گرمی کردم؟ من حرفم را همان 
اول به مدیران باشگاه پرسپولیس زدم و بعد 
از آن هم از تعطیلاتم در پایان فصل استفاده 
کردم تا با انرژی و شرایط مناسب کارم را شروع 
کنم. همان طور که گفتم هیچ علاقه ای به 
مصاحبه ندارم و بخش زیادی از آن هم به این 
موضوع برمی گردد. وقتی من حرفی نزدم شاهد 
این بودم که کلی بحث و چیزهای دیگر شکل 
می گیرد چه برسد به اینکه بخواهم حرفی بزنم. 
من با احترام از باشگاه پرسپولیس درخواست 
کردم تا فرصتی بدهند تا استراحت کنم و بعد 
جلسه را دنبال کنم و دیدید که در بازگشت 
از مرخصی در باشگاه حاضر شدم. همه چیز 
همین طور بود و حالا هر کس هر چیزی 

می گوید. 
    درباره دربی صحبت کنیم. یکی از 
بی نقص و با برنامه ترین بازی های شما را 

شاهد بودیم. 
همه چیز به این بازی بستگی داشت. باید 
می بردیم تا در لیگ بمانیم و برای قهرمانی 
بجنگیم. یا همه چیز یا هیچی. ما نمی خواستیم 
فصل را به این شکل پایان بدهیم. خودمان را 
شایسته قهرمانی می دانستیم و باید آن را اثبات 
می کردیم. کاری به این روزهای فصل ندارم 
که اختلاف کم شده است. اما ما برتری قاطع 
خودمان را با اختلاف امتیازی که قبلا ایجاد 

کرده بودیم نشان دادیم. 
    در نهایت یک برد بزرگ و ارزشمند. 

خیلی سخت بود. بازی فوق العاده پرهیجانی 
بود و هر دو تیم شانس یکسانی داشتند و ما 
بهترین فرصت طلبی را داشتیم و از آن به نتیجه 
رسیدیم. باید از هواداران تیم هم تشکر داشته 
باشم که بالاترین توان خودشان را چه با حضور 

در استادیوم و دیگر فضاها از تیم داشتند. 

و  کارشناس  نسب  لفقار  ذوا بیژن   
پیشکسوت فوتبال گفت: بازی استقلال و 
پرسپولیس برای جلب رضایت هواداران 
بیشتر از 10 امتیاز ارزش دارد که پرسپولیس 
با مدیریت فنی خوب کادر فنی توانست این 

دیدار را به نفع خود به پایان برساند. 
  تفکرات یحیی 

بیژن ذوالفقار نسب در گفت وگو با ایسنا، در 
پاسخ به این پرسش که کارشناسان معتقدند 
یحیی گل محمدی در تفکرات تاکتیکی خود 
ساپینتو و استقلال را به خوبی آنالیز و شکست 
داد نظر شما در این خصوص چیست؟ اظهار 
کرد: هر دو تیم در لیگ امسال تا امروز 
عملکرد خیلی خوبی داشتند؛ البته یکسری 
نارضایتی ها از سوی هواداران برای هر دو تیم 
وجود داشت که برای رفع آن پرسپولیس باید 
برنده دیدار دربی می شد که به اعتقاد من 
پیروزی در این بازی بیش از 5 امتیاز ارزش 
داشت. وی گفت: در این دیدار پرسپولیس 
در خط حمله، دفاع و میانی یک بازی خیلی 
خوب انجام داد و با برنامه توانست تیم 

استقلال را کنترل کند و در نهایت شکست 
دهد. در حقیقت یکی از بهترین بازی های نیم 

فصل، بازی دربی بود. 
  حضور آل کثیر

کارشناس و پیشکسوت فوتبال درباره 
حضور آل کثیر از نیمه دوم بازی، خاطرنشان 
کرد: این بازیکن دو سال پیش تجربه ای کسب 
کرد که عملکرد خوبی نداشت و اشتباهات 
زیادی در جریان بازی از خود نشان داد. در 
دربی برگشت، او کاملا مثبت و برای تیم 
اثرگذار بود. اگر این بازیکن به حواشی توجه 
نکند و تمرکزش را معطوف فوتبال کند در 

آینده می تواند بازیکن خوبی باشد. 
  حفظ تک گل

ذوالفقارنسب همچنین در پاسخ به این 

پرسش که آیا تاکتیک گل محمدی برای 
حفظ تک گل بازی منطقی بود؟ خاطرنشان 
کرد: در این دیدار کادر فنی هدایت تیم را 
خیلی خوب اجرا کرد به موقع زوایا را در زمین 
می بستند و در زمان های مناسب از پاس های 
بلند و خط دفاعی حریف استفاده می کردند 
و تحلیل خوب و مناسب از حریف داشتند. 
اگر نیاز بود موقعیت های بیشتری برای 
پرسپولیس ایجاد شود قطعا کادر فنی تصمیم 

دیگری می گرفت. 
  مسیر قهرمانی 

وی در خصوص این پرسش که آیا برد 
بر استقلال می تواند مسیر  پرسپولیس برا
قهرمانی را عوض کند و منجر به افزایش 
روحیه پرسپولیس شود؟ گفت: در گذشته 

می گفتند بازی استقلال و پرسپولیس برای 
جلب رضایت هواداران بیشتر از 10 امتیاز 
ارزش دارد، به نظر من این دیدار یکی از 
روزهای خوب مدیریت فنی پرسپولیس بود 
و در مقابل حریف دیرینه خود که شناخت 
کامل به آن داشت عملکرد موفق تری داشت. 
  غیبت مهاجمان خارجی پرسپولیس

کارشناس و پیشکسوت فوتبال در پایان 
در پاسخ به این پرسش که غیبت مهاجمان 
به معنای  پرسپولیس در دربی  خارجی 
جدایی آنها از این تیم در انتهای فصل است؟ 
افزود: به آن معنا نیست؛ در بازی پرسپولیس 
و استقلال همیشه بازیکنان توجیه شده وارد 
زمین می شوند. شاید تشخیص کادر فنی این 
طور بوده که بازیکنان خارجی تیم در این 
دیدار حضور نداشته باشند زیرا یک بازی 
برابر استقلال ارزش چند بازی برای بازیکنان 
پرسپولیس دارد. اثربخشی این بازی به حدی 
از نگاه رسانه و هواداران بالاست که هیچ 
بازیکنی دوست ندارد این دیدار را از دست 

بدهد. 

  کوتاه 
تسنیم: فدراسیون فوتبال نوشت که کشورمان میان 
اولویت های AFC برای میزبانی مسابقات جام ملت های 
فوتسال آسیا قرار ندارد. سایت رسمی فدراسیون فوتبال 
اطلاعیه ای به شرح زیر صادر کرد: »با اعلام دپارتمان امور 
بین الملل فدراسیون و براساس نامه دریافتی از سوی دبیرکل 
کنفدراسیون فوتبال آسیا با موضوع فرایند انتخاب میزبانی 
جام ملت های فوتسال آسیا 2024، کنفدراسیون فوتبال آسیا 
تصمیم گرفته است که به دلیل میزبانی جام ملت های فوتسال 
2022 در غرب آسیا در کشور کویت و با توجه به قانون چرخشی 
انتخاب میزبان، اولویت را به نامزدهای شرق آسیا یعنی اندونزی 
و مغولستان بدهد. در همین راستا در ماه های می  و ژوئن از 
زیرساخت های فوتسالی این دو کشور بازرسی خواهد کرد و در 
صورتی که معیارهای لازم را دارا نباشند، سپس از کشورهای 
ازبکستان و ایران که پیش تر درخواست میزبانی مسابقات 
فوتسال قهرمانی آسیا در سال 2024 را به کنفدراسیون فوتبال 

آسیا ارائه داده بودند، بازدید خواهند کرد.« 

بیــن المــلل 
   مهاجم ایتالیایی تیم فوتبال سیون می گوید که اگر 
شانس بازگشت به گذشته را داشت، حتماً تجدیدنظری در 
رفتارها و تصمیماتش اتخاذ می کرد. ماریو بالوتلی که دوران 
حرفه ای پرفراز و نشیب و البته پرحاشیه ای داشته، در گفت وگو 
با پادکست »Muschio Selvaggio« گفت: شخصیتم 
در دوران حرفه ای ام به من کمک کرد اما در عین حال تاوان 
آن را هم دادم. شاید اگر تصمیمات متفاوتی می گرفتم، 
می توانستم از بروز مشکلاتی که در طول دوران فوتبالم اتفاق 
افتاد، اجتناب کنم. شاید می شد اتفاقات متفاوتی برایم رقم 
بخورد. وی همچنین در پاسخ به این پرسش که »آیا قبول 
داری که استعداد زیادی را به هدر دادی؟« اظهار داشت: تا 
مقطعی به همه چیز رسیدم. نمی دانم چه چیزی در این بین به 
هدر رفت. من قهرمانی در یورو یا جام جهانی را تجربه نکردم. 
متأسفم، چون می توانستم خیلی بهتر از این باشم. وقتی به 
دوران حرفه ای ام نگاه می کنم، می بینیم که خیلی هم بد 
نبوده اما مطمئنا می توانستم کارهای بیشتری انجام دهم و 
این پشیمانی ای است که دارم. مهاجم پیشین تیم های اینتر، 
منچسترسیتی، میلان و لیورپول در ادامه تصریح کرد: مدیر 
برنامه هایم که متأسفانه دیگر در بین ما نیست )مینو رایولا( 
همیشه می گفت که کریستیانو رونالدو و لیونل مسی توپ 
طلاهای زیادی دارند و تو هم می توانستی توپ طلا را ببری، 
چون من با 20 درصد از پتانسیلم بازی می کردم و اگر با صد 
درصد توانم بازی می کردم، می توانستم توپ طلا را کسب کنم. 
اگر به عقب برمی گشتم، بلافاصله گذشته ام را تغییر می دادم. 

   موقعیت
پس از گل تساوی سهیل فداکار که در میان چشمان 
بهت زده نزدیک به 70 هزار هوادار سپاهانی وارد دروازه 
پیام نیازمند شد، محمد دانشگر در دقیقه 99 یکی از 

بهترین موقعیت های سپاهان را از دست داد. 

 ناظرایرانی
معصومه شکوری دیروز در نخستین روز بازی 
آسیایی زیر ۱7 سال آسیا بین تیم های فوتبال دختران 
جزایر ماریانا شمالی و تایلند در گروه A به نظارت 
داورانی از کشورهای کره جنوبی و بوتان پرداخت. 

           حضور
مهدی تاج بعد از گلایه های حسین عبدی سرمربی 
تیم ملی نوجوانان با حضور در تمرین این تیم آخرین 
برنامه های این تیم برای حضور شایسته در جام ملت ها 

و کسب سهمیه جام جهانی را مرور کرد. 

ت
شــ

س نو
عک

محرومیت موقت کاپیتان تیم ملی  
و ۴ کاراته کای دیگر 

شبهات  برخی  و  تفاقات  ا پیرو  ایسنا: 
رقابت های  نخست  روز  در  شده  مطرح 
انتخابی تیم ملی)سه شنبه 5 اردیبهشت( 
فدراسیون،  با حضور مسئولان  جلسه ای 
نمایندگان کمیته فنی، اعضای کادرفنی و 
نماینده کمیته انضباطی برگزار و در پایان 
مقرر گردید: ورزشکاران ذبیح ا... پورشیب، 
مهدی خدابخشی، کیوان بابان، پوریا اقدسی، 
محمدرضا گیلانپور و امیر پورمحمد)مربی 
استان گیلان( به دلیل انجام رفتار نامناسب 
و انجام مصادیق تخلفات عمومی و اختصاصی 
بخش یک و دو آیین نامه کمیته انضباطی؛ به 
کمیته انضباطی معرفی و تا زمان اعلام رای 
از حضور در کلیه رویدادهای ورزشی کاراته 
محروم و در صورت قرار گرفتن در لیست 
نفرات دعوتی به تیم ملی نیز تا اعلام رای 

حضور نامبردگان معلق خواهد بود.

خارج ازمستطیل سبز

تأییدیه پرداخت مطالبات  
استراماچونی به فیفا ارسال شد 

با اعلام باشگاه استقلال آندره آ استراماچونی 
دریافت مطالبات خود را تأیید کرده است. به 
گزارش رسانه رسمی باشگاه استقلال، با اعلام 
حجت کریمی، سرپرست مدیرعاملی باشگاه 
استقلال، تأییدیه پرداخت مطالبات آندره آ 
استراماچونی، سرمربی پیشین آبی پوشان که 
چند روز قبل به حساب او واریز شده بود، به 
فیفا ارسال شد. باشگاه استقلال هفته گذشته 
و سایر طلبکاران  استراماچونی  مطالبات 
خارجی خود را پرداخت کرد که پس از دریافت 
تاییدیه پرداخت، روز گذشته این موضوع 
به فدراسیون بین المللی فوتبال اعلام شد 
تا پرونده سنگین ترین بدهی تاریخ باشگاه 

استقلال، پس از سال ها بسته شود.

خبـــــر

  رضا عنایتی
کارشناس فوتبال 

سعید صادقی:
پرسپولیس 

بهترین فرصت طلبی 
را  داشت

ذوالفقارنسب: 

 کادر فنی پرسپولیس در دربی خوب
 عمل کرد 


